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Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 kalenderdagen schriftelijk te 
beantwoorden aan der steller. 

Omschrijving / toelichting: 

Op 31 aug en 1 sept wordt er door Stalhouderij Black Horses een evenement gehouden. 

Voor dit evenement is een vergunning afgegeven. Om van af 27 aug tot 3 september activiteiten uit te voeren in 
het kader van dit event. 

De afgelopen weken heeft de fractie van D66 middels technische vragen gepoogd, meer duidelijkheid te krijgen 
omtrent dit evenement. Deze vragen hebben wij ook bij andere instanties en organisatie’s uitgezet. Met name 
de beantwoording, lees het niet verstrekken van informatie, heeft ons tot nader onderzoek genoopt. 

Samen met een terzake deskundige hebben wij op vrijdag 17-08-2018 middels veldonderzoek. Vastgesteld dat 
er in een naast het evenementen terrein gelegen ruimte, de aanwezigheid van een door de wet beschermde 
vogelsoort is aangetroffen. Meer nog hier was sprake van een jong welke zich in de zeer directe nabijheid van 
het nest bevond. Het nest is niet nader benaderd om verstoring te voorkomen. Vandaar dat wij niet hebben 
vastgesteld of er sprake is van meerdere vogels. Vastgesteld is dat hier sprake is van een jonge steenuil. 

In het bestemmingplannen goedgekeurd door de raad op 26 aug 2014- zaaknummer 1268169 is vastgelegd dat 
in de nabijheid sprake is van de beschermde vogelsoort Steenuil. 

Het broedseizoen van de steenuil is van april tot half september, is verboden /rode periode, volgens de 
gedragscode stadswerk Drechtsteden mede in opdracht van de Gemeente Sliedrecht opgesteld 

 



Vraag 1 Is het college bereid de evenementen vergunning te herzien i.v.m. met de aangetroffen Steenuil. 

Vraag 2  Heeft de aanvrager van het evenement voorzien in een fauna en natuurtoets, c.q. die aangeleverd bij 
de vergunning aanvraag. 

Vraag 3 Indien deze toets is bijgevoegd, waarom is dan in de vergunning verstrekking hier geen rekening mee 
gehouden 

Vraag 4 Indien deze toets niet is bijgevoegd, waarom heeft u daartoe niet verzocht. 

Vraag 5 Waarom is bij de verstrekking van de evenementen vergunning geen rekening gehouden met de 
aanwezige steenuil 

 

 


